6 | C | A | V | 1

供非華語學生使用

For Non-Chinese Speaking Students

教育局 20XX 年 全港性系統評估 小學六年級 中國語文 閱讀及聆聽——視聽資訊評估

Education Bureau Territory-wide System Assessment 20XX Primary 6 Chinese Language Reading & Listening — CAV

學生須知:

- 1. 本卷共有 XX 題,全部題目均須作答, 評估時限約15分鐘。
- 2. 必須在答題簿內的適當位置作答。
- 3. 不得在框線以外書寫任何文字、符號。
- 4. 在答題簿的首頁寫上學校編號、班別及 班號。

Instructions:

- 1. There are xx questions in Question-Answer Booklet. Answer all questions. Time allowed is about 15 minutes.
- 2. Write your answers in the spaces provided in the Question-Answer Booklet.
- 3. Do not write any words or symbols in the margins.
- 4. Write your School Code, Class and Class Number in the boxes provided on the first page of the Question-Answer Booklet.

作答説明:

Instructions for answering questions:

 \mathbf{C}

D

選擇題 - 選出正確的答案,並用 HB 鉛筆把該選項的圓圈塗黑和塗滿。如:

Multiple Choice Questions - Use an **HB pencil** to blacken the circle next to the correct answer. For example:

例子(一): ● A

Example 1: \bigcirc

 \bigcirc \bigcirc В (四選一) (4 options, choose 1) 例子(二): 〇

Example 2:

C (五選二) (5 options, choose 2)

D

Α

 \bigcirc E

學校編號 **School Code**



班別 Class



班號 Class No.



$\mathbf{C} | \mathbf{R} |$ 6

供非華語學生使用

For Non-Chinese Speaking Students

教育局 20XX 年 全港性系統評估 小學六年級 中國語文 閱讀評估

Education Bureau

Territory-wide System Assessment 20XX Primary 6 Chinese Language

Reading

學生須知:

- 1. 在第 1、3 及 5 頁的適當位置貼上電腦 條碼。
- 2. 本卷共有 XX 題,全部題目均須作答。
- 3. 評估時限為30分鐘。
- 4. 必須在答題簿內的適當位置作答。
- 5. 不得在框線以外書寫任何文字、符號。
- 6. 在答題簿的首頁寫上學校編號、班別及 班號。

Instructions:

- 1. Stick barcode labels on pages 1, 3 and 5 in the spaces provided.
- 2. There are questions XXQuestion-Answer Booklet. Answer all questions.
- 3. Time allowed is 30 minutes.
- 4. Write your answers in the spaces provided in the Question-Answer Booklet.
- 5. Do not write any words or symbols in the margins.
- 6. Write your School Code, Class and Class Number in the boxes provided on the first page of the Question-Answer Booklet.

作答説明:

Instructions for answering questions:

選擇題 - 選出正確的答案,並用 HB 鉛筆把該選項的圓圈塗黑和塗滿。如:

Multiple Choice Questions - Use an **HB pencil** to blacken the circle next to the correct answer. For example:

例子(一): A 例子(二): 0 A

Example 1: \bigcirc В Example 2: В

(四選一) (4 options, choose 1) \mathbf{C}

 \bigcirc D

 \bigcirc

C (五選二) (5 options, choose 2)

D

 \bigcirc Е

填充/短答題 - 在横線上填寫答案

Fill in the blanks / Short Questions - Write your answers in the blanks provided.

學校編號 **School Code**



班別 Class



班號 Class No.



$C \mid L \mid 1$ 6

供非華語學生使用

For Non-Chinese Speaking Students

教育局 20XX 年 全港性系統評估 小學六年級 中國語文 聆聽評估

Education Bureau

Territory-wide System Assessment 20XX Primary 6 Chinese Language

Listening

學生須知:

- 1. 在第1及3頁的適當位置貼上電腦條碼。
- 2. 本卷共有 XX 題,全部題目均須作答, 評估時限約20分鐘。
- 3. 必須在答題簿內的適當位置作答。
- 4. 不得在框線以外書寫任何文字、符號。
- 5. 話語內容只播放一次,學生可在答題簿內 指定位置摘記要點。
- 6. 每部分話語完結後,設有答題時間。
- 7. 在答題簿的首頁寫上學校編號、班別及 班號。

Instructions:

- 1. Stick barcode labels on pages 1 and 3 in the spaces provided.
- 2. There are xx questions in Question-Answer Booklet. Answer all questions. Time allowed is about 20 minutes.
- 3. Write your answers in the spaces provided in the Question-Answer Booklet.
- 4. Do not write any words or symbols in the margins.
- The conversations will be played once only. Write your notes in the spaces provided in the Ouestion-Answer Booklet.
- 6. Answering time will be given at the end of each part of the conversation.
- 7. Write your School Code, Class and Class Number in the boxes provided on the first page of the Question-Answer Booklet.

作答説明:

Instructions for answering questions:

選擇題 - 選出正確的答案,並用 HB 鉛筆把該選項的圓圈塗黑和塗滿。如:

Multiple Choice Questions - Use an **HB pencil** to blacken the circle next to the correct answer. For example:

例子(一): A 例子(二): \circ A

Example 1: \bigcirc В

Example 2:

В

(四選一) (4 options, choose 1) 0 \mathbf{C}

0 C (五選二) (5 options, choose 2)

 \bigcirc D

D 0 Е

學校編號 **School Code**

班別 Class 6

班號 Class No.



6 C W 1

供非華語學生使用

For Non-Chinese Speaking Students

教育局 20XX 年 全港性系統評估 小學六年級 中國語文 寫作評估

Education Bureau Territory-wide System Assessment 20XX Primary 6 Chinese Language Writing

學生須知:

- 1. 在第1及3頁的適當位置貼上電腦條碼。
- 2. 本卷共有 x 題,全部題目均須作答。
- 3. 評估時限為55分鐘。
- 4. 必須在答題簿內的適當位置作答。
- 5. 不得在框線以外書寫任何文字、符號。
- 6. 在答題簿的首頁寫上學校編號、班別及 班號。

Instructions:

- 1. Stick barcode labels on pages 1 and 3 in the spaces provided.
- 2. There are x questions in the Question-Answer Booklet. Answer all questions.
- 3. Time allowed is 55 minutes.
- 4. Write your answers in the spaces provided in the Question-Answer Booklet.
- 5. Do not write any words or symbols in the margins.
- 6. Write your School Code, Class and Class Number in the boxes provided on the first page of the Question-Answer Booklet.

學校編號 School Code



班別 Class



班號 Class No.



此格只許填寫一個大楷<u>英文</u>字母 Write one capital letter in the box.